
Kommunikasjon SAB 
(BHS/4/3/15) 

Anne Marthe, Stein og Bente har hatt et innledende møte om kommunikasjon for SAB 18. februar – 

disse er presentert for Inger i mail samme dag. 

Forslag til interne kommunikasjonstiltak våren/høsten 2015: 
 Uniforum – invitere Martin inn der det er aktuelt. Kanskje på noen av arbeidsgruppenes møter 

– dette bør sjekkes ut med lederne av arbeidsgruppene 

 Bør vi opprette en kanal inn for innspill? En e-postadresse? 

 Involvering av studentene: Inger bør delta på deres «strategihelg» nå i vår - her bør SAB stå på 

programmet 

 Jobbe videre med en storsamling til høsten der SAB er tema 

 Inger bør være gjesteblogger hos rektor – eventuelt arbeidsgruppeledere kan være 

gjestebloggere 

 Inger bør blogge hos rektor «i nær fremtid» 

 Vi bør tenke på en «kommunikasjonsplan» når styrevedtaket er fattet i mai 

 Vi bør følge med på hva som skjer på enhetene – en tilnærming til dette kan tas på 

direktørnettverket 

 Stein lager en kort infosak  til for ansatte sidene som forteller at man kan følge prosessen på 

SABs  nettsider– denne vil feedes opp på for ansatte-sidene til alle fakulteter. 

 

Formål med å ta opp saken i sekretariatmøtet: 
Gå gjennom listen og få innspill til eventuelle ytterligere tiltak. 


